Homework for Pre-GCSE Level

Date due: 24/03/2024

الواجب البيتي للمستوى: الثانوي (تحضيري) تاريخ التسليم: 2024/03/24

(Islamic Education) التربية الاسلامية

- مراجعة موضوع (من أسماء الله الحسنى - الغفور) على الصفحة 26 من كتاب التربية الإسلامية-3 ثم الإجابة على الأسئلة التالية في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الإستيعاب:

- اشرحوا بإختصار معنى إسم الله (الغفور)؟
- ماهى أعظم خطيئة لا يمكن ان يغفر ها الله سبحانه وتعالى؟
- From the subject of (Allah's Names), revise the name (Al-Ghafoor) (الغفور)) on P.26 from the Islamic Education Book-3, then answer the following question in your homework book to verify understanding:

 Briefly explain the meaning of Allah's (SWT) name Al-Ghafoor (الغفور)?
What is the greatest sin that Allah (SWT) never forgives?

- مراجعة موضوع (مسلمون حول العالم) ص86-87 من كتاب التربية الأسلامية-3 ثم الاجابة على السؤال التالي في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب:-

- إذكروا أسماء ثلاث دول غير إسلامية لديها عدد كبير من المسلمين مع عدد المسلمين فيها:
- Revise the subject of (Muslims Around the Word) on P.86-87 from the Islamic Education Book 3, then answer the following question in your homework book:
 - Name three Non-Islamic countries that have large Muslim population and write down the populations of Muslims in each of them:

Country Name	Population